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وزیر بهداشت: آزادسازی ارز دارو فعلا امکان پذیر نیست

بازگشایی مدارس هر زمان میسر باشد، باید انجام شود

رئیس پلیس راهور: به ازای هر ایرانی ۲ خودرو داریم

مرگ روزانه ۶۰ ایرانی در تصادفات

وزیر بهداشت با بیان اینکه ارز دارو، بیت المال 
است و هر خلافی در آنجا خط قرمز ماست، گفت: 
در چند هفته آینده افرادی که ارز دولتی گرفته و 
معرفی  مردم  به  قطعا  کردند،  کار  آزاد  صورت  به 

می شوند.
از  دیگری  بخش  در  عین اللهی  بهرام  دکتر 
پاسخ  در  رسانه،  اصحاب  با  خود  خبری  نشست 
دوره های  در  شده  مطرح  موارد  درباره  سوالی  به 
مختلف مبنی بر وجود فساد در حوزه دارو و بحث 
مافیای دارو، گفت: با تعیین ریاست جدید سازمان 
غذا و دارو، یکی از موارد این بود که مبانی فساد 

شناسایی شده و قطعا با آنها برخورد می شود.
متخلفان ارز دارو به مردم معرفی می شوند

آینده  هفته  چند  در  ان شاءالله  گفت:  وی 
و  گرفته  دولتی  ارز  که  افرادی  که   دید  خواهید 
معرفی  مردم  به  قطعا  کردند،  کار  آزاد  صورت  به 
می شوند. ارزی که به دارو داده می شود را به عنوان 
بیت المال دانسته و حق مردم می دانیم و هر خلافی 

در آنجا خط قرمز ماست.
ماجرای تعارض منافع در انتصابات وزارت 

بهداشت
عین اللهی در ادامه در پاسخ به سوالی درباره 
بهداشت  وزارت  انتصابات  در  منافع  تعارض  بحث 
نیز گفت:  در رابطه با تعارض منافع ما هر مدیری 
امضا  او  با  میثاق نامه  یک  می کنیم  منصوب  که 
می کنیم. میثاق نامه هم این است که آن فرد دیگر 
فعالیت اقتصادی خصوصی نداشته باشد. بسیاری از 
انتصابات در کشور در سطح  مدیران قبلی، سوابق 
کار خصوصی دارند و اینطور نیست که همه دولتی 
باشند، حتی خارج از وزارت بهداشت؛ اما خط قرمز 
ما این است که وقتی مدیر ما می شوند، باید تمام 
وقت باشند، کمک کنند و مشکلات ما را حل کنند.
کمیسیون  در  را  موضوع  این  افزود:  وی 
بهداشت و درمان هم توضیح دادم. ما برای انتصاب 
مدیر به ویژه در دانشگاه ها باید ویژگی های مختلفی 
را اعم از ویژگی های مدیریتی، علمی، تخصصی و... 
را در نظر بگیریم و یکی از موارد هم این است که 
وقت کافی بگذارند. این موضوع در برنامه من هم 
که در مجلس گفتم، به عنوان یکی از اصول مهم 
در نظر گرفتم. افرادی که ما منصوب می کنیم، تا 
ریاست  عنوان  به  بعد  و  ماه سرپرست هستند  سه 
که شورای انقلاب فرهنگی باید تایید کند. این سه 
ماه آزمایشی است که افراد آزمایش شوند و ممکن 
است،  ممکن  و  برسند  دانشگاه  ریاست  به  است 
مشخص  را  موضوع  این  آن ها  عملکرد  و  نرسند 
همه  از  مهمتر  بسیار  ما  برای  عملکرد  می کنند. 
حاشیه هایی است که در برخی جاها ایجاد می شود.
برنامه وزارت بهداشت برای تقویت طب سنتی

وضعیت  درباره  صحبت هایش  ادامه  در  وی 
طب سنتی، گفت: طب سنتی در کشور ما در سال 
۱۳۸۴ به ابتکار بنده و برخی همکاران در وزارتخانه 
شد،  راه اندازی  سنتی  کمیته طب  که  شد  درست 
بعد شد رشته کارشناس ارشد طب سنتی و بعد هم 
به PHD طب سنتی ارتقاء پیدا کرد. امروزه هشت 
دانشگاه طب سنتی در کشور داریم و حتما برنامه 
داروهای  بحث  قطعا  است.  سنتی  طب  تقویت  ما 
آن  به  باید  که  است  مواردی  جزو  طبی،  گیاهی 
توجه ویژه کنیم که این  توصیه را به دکتر دارایی 

هم کرده ام.
از چند  این حوزه  داد:  ادامه  باره  این  وی در 
جهت خوب است؛ یکی اینکه برایمان اشتغال ایجاد 
کرده، از منابع خودمان استفاده کرده و از واردات 

بی نیاز می شویم. اما باید سیر خودش را طی کند. 
دارویی  هر  در  دز  تعیین  که  کرد  توجه  باید  البته 
مهم است. یکی از مشکلاتی که بعضا دیده می شود، 
نمی شود.  رعایت  این حوزه  در  است که دزها  این 
حجمی  باید  می شود،  ارائه  که  گیاهی  ماده  حجم 
داشته  اثرگذاری  تا  باشد  تعیین کننده  و  مشخص 

باشد و این موضوع کارهای علمی می طلبد.
وزیر بهداشت افزود: قطعا تقویت طب سنتی 
یکی  را  طب  ما  واقع  در  ماست.  برنامه های  جزو 
می بینیم، اعم از طب سنتی و ... همه اینها دانش 
روش های  و  شود  مستند  باید  اما  است،  علم  و 
علمی خودش را طی کند. افرادی هم باید در این 
حوزه فعالیت کنند که از نظر ما تایید شده بوده و 
باشند و زیرساخت های  مدارج علمی را طی کرده 
مورد  قطعا  این صورت  در  باشد.  علمی شان خوب 

تایید ما قرار دارد.
بازگشایی مدارس و دانشگاه ها هر زمان میسر 

باشد، باید انجام شود
سوالی  به  درپاسخ  همچنین  بهداشت  وزیر 
و  دانشگاه ها  و  مشاغل  مدارس،  بازگشایی  درباره 
نظر تخصصی وزارت بهداشت در این زمینه، گفت: 
آموزش  را در  بزرگترین صدمه  در دوران کرونا،   
و  دانشگاه ها  بازگشایی  به  مملکت  آینده  دیدیم. 
اکنون  ها  بچه  دارد.  بستگی  حضوری  کلاس های 
بر  زندگی شان  سیک  خوردند.  زیادی  صدمات 
می کنند،  پرخوری  می خوابند،  خیلی  خورده،  هم 
... در عین حال ما در مدارس فقط  و  چاق شدند 
درس یاد نمی دهیم، بلکه روابط اجتماعی  برخورد 
این  دنیا  در  و  می دهیم  آموزش  را  و...  یکدیگر  با 

صدمات ایجاد شده است.  
وی ادامه داد: بازگشایی در اولین زمان ممکن 
از نظر علمی، هر زمان میسر باشد باید انجام شود. 
خوشبختانه عوارض و مرگ و میر کرونا در بچه ها 
نادر است و بیشتر مرگ و میر در سنین بالاتر اتفاق 
اساس  بر  کرونا  ستاد  بازگشایی   درباره  می افتد. 
اطلاعاتی که به آنجا ارائه می شود، تصمیم می گیرد. 
شما رسانه ها هم کمک کنید تا زودتر بازگشایی ها 
زیرا  شود.  انجام  دانشگاه ها  و  مدارس  در  ویژه  به 
اکنون  نیاز دارد.  این  متخصصان  به  آینده مملکت 
در قسمت پزشکی و پرستاری، اگر افراد کارآزموده 
بنابراین  می شویم.  مشکل  دچار  آینده  در  نشوند، 

این را باید در اسرع وقت انجام دهیم.
قول من برای پایان واکسیناسیون تا دهه 

فجر بود
خبری،  نشست  این  ادامه  در  بهداشت  وزیر 
حال  در  ظرفیت  حداکثر  با  ما  کرد:  تصریح 

آبان  اواخر  تا  امیدواریم  و  هستیم  واکسیناسیون 
مجلس  در  من  قول  شود.  تمام  آذرماه  اوایل  یا 
بود و  تا دهه فجر  پایان واکسیناسیون  درخصوص 
و  الهی  لطف  شود  محقق  زودتر  زمان  این  هرچه 
کمک مردم به ما بوده است. هر یک نفر که فوت 
کند یک  ضربه روحی بزرگی به بنده و جامعه است.
با  و  کودکان  واکسیناسیون  به  اشاره  با  او 
و  است  قانونی  کرونا  ستاد  تصمیمات  اینکه  بیان 
گفت:   ندارد،  اسلامی  شورای  مجلس  به  احتیاجی 
بنابراین هر تصمیمی بگیرد میتواند ابلاغ کند که 
قانونی است و قوه قضائیه باید آن را مشخص کند. 
الان ستاد کرونا تصمیم گرفته است که ۱۲ سال به 

بالا واکسن بزنند.
وزیر بهداشت درباره واکسن های ایرانی کرونا، 
تاکید کرد: واکسن ها ۳ مرحله دارند. در مرحله دوم 
اثرگذاری  نظر  از  سوم  مرحله  در  و  ایمنی  نظر  از 
بررسی می شوند. همه واکسن ها مرحله دوم را طی 
گزارش  عارضه  و  هستند  امنی  واکسن  و  کردند 
نشده است. در مرحله سوم بسته به آماری که ارائه 
و  می کند  گیری  تصمیم  واکسن  کمیته  می دهند 
واکسن های  تمام  می دهد.  مجوز  آن  اساس  بر 
تولید داخل از بهترین ها هستند  و ما انواع پلتفرم 
داریم.  را  واکسن ها  بهترین  و  داریم  را  واکسن ها 
نورا هم مرحله اول را طی کرده است که  واکسن 
نوترکیب است و اگر مراحل را طی کند شاید بتواند 
دیگری  شرکت های  کرد:  تاکید  وی  بگیرد.  مجوز 
واکسن  گفتند  و  شدند  وارد  واکسن   برای  هم 
نکردند  هم طی  را  اول  مرحله  هنوز  اما  می سازند 
تولید  واحد   ۶ یا   ۵ و  اندازه  فکر می کنم همین  و 

واکسن برایمان کفایت می کند.  
وزارت کشور؛ مجری مدیریت هوشمند کرونا

درباره  صحبت هایش  ادامه  در  بهداشت  وزیر 
طرح شهید سلیمانی نیز گفت:  در مورد طرح شهید 
وزارت  طرح  مجری  هوشمند،  مدیریت  و  سلیمانی 
کشور است و ستادی برای این کار پیش بینی شده 
است. الان همه جای دنیا به این سمت می روند که 
خیلی مردم را محدود نکنند و تصمیماتی که پیشتر 
پروازها،  درصد   ۶۰ ظرفیت  سفر،  ممنوعیت  برای 
تعطیلی مدارس و... را گرفتند را الان با این سامانه 
هوشمند بر می دارند و می گویند مدارس باز می شوند 
سفرها  یا  شود  انجام  واکسیناسیون  اینکه  شرط  به 

شکل می گیرد به شرط انجام واکسیناسیون.  
آزادسازی ارز دارو فعلا امکان پذیر نیست

عین اللهی همچنین در پاسخ به سوال ایسنا، 
درباره آزادسازی نرخ ارز دارو و تضمین عدم افزایش 
هزینه های مردم در این حوزه، گفت: در ارتباط با 

اقتصادی  وضعیت  با  اجرا  در  تومانی   ۴۲۰۰ ارز 
و  داریم  نگه  را  ارز  همین  نداریم  ای  چاره  مردم 
دارو  روز،  آن  فردای  از  کنیم  لغو  را  آن  الان  اگر 
گران می شود و فشار مضاعفی به مردم و بیماران 
وارد می شود. گاهی فکر منطقی داریم ولی در عمل 
نمی توانیم آن را اجرایی کنیم. لازم است بر آن کار 
این  فعالیت کنیم؛ الان  آینده روی آن  تا در  شود 
کار امکان پذیر نیست و بخصوص برای کسانی که 
این  بیمار مزمن دارند فشار زیادی خواهد داشت. 
موضوع برای کسی که به طور مزمن دارو مصرف 
می کند کاتاستروفیک و خانمان برانداز است وباید 
بخرد.  دارو  بتواند  که  بفروشد  را  اش  زندگی  تمام 
در این شرایط  الان نمی توانیم این ارز را برداریم و 
باید شرایط را حفظ کنیم مگر اینکه منابع از سوی 

بیمه ها و... تامین شود تا به مردم فشار نیاید.
وی همچنین در ادامه صحبت هایش در پاسخ 
پرستاران  به  پرداختی  وضعیت  درباره  سوالی  به 
طور  به  پرستاران  خاص  العاده  فوق  درباره  گفت: 
اما  کردیم  اعلام  را  خود  موافق  نظرات  مکتوب 
باید  که  دیگر هستند  گیرنده سازمان های  تصمیم 
نیروهای  ه  دربا  همینطور  و  کنند  تامین  را  منابع 

استخدامی نظرات خود را اعلام کردیم.
ماجرای کمبود پزشک و مشکل ماندگاری پزشکان

نیز  پزشک  کمبود  بحث  درباره  عین اللهی 
طوری  به  است.  توزیع  در  ما  اصلی  مشکل  گفت: 
بعضی  و  داریم  پزشک  تورم  مناطق  بعضی  در  که 
برمی گردد.  قانون  به  این هم  نداریم.  پزشک  جاها 
می گوید  که  دارد  قانون  یک  انسانی  نیروی  طرح 
افراد در مدت مشخصی تحت نظر وزارت بهداشت 
ملزم هستند که بروند و در مناطقی کار کنند، اما 
افراد مخیر هستند. طبیعی است  از آن مدت  بعد 
که هرچه امکانات محیطی بیشتر شود و رسیدگی 
می شود.  بیشتر  ماندگاری شان  شود،  بیشتری 
برای  باید  و  داریم  ماندگاری  مشکل  اکنون  ما 

ماندگاری تلاش کنیم.
سالمندان؛ ۱۲ درصد جمعیت کشور
طرح خوبی در مجلس تصویب شد

جوانی  طرح  درباره  سوالی  به  پاسخ  در  وی 
در  اصلی  مشکلات  از  یکی  گفت:  نیز  جمعیت 
می رود.  پیری  به  رو  جمعیت  که  است  این  کشور 
اکنون ۱۲ درصد جمعیت ما را افراد مسن تشکیل 
می دهند و در چند سال آینده به یک سوم خواهیم 
رسید. طبیعی است که اگر کشوری جمعیت جوان 
و پویا نداشته باشد، آن کشور نمی تواند پویا و موفق 
باشد. طرح خوبی در مجلس تصویب شد. در زمینه 
آنچه برعهده ما است هم داریم زیرساخت هایش را 
تغییر  را  آن  مدیریتی  تغییرات  و  می کنیم  درست 
به  نازایی که کمک کنیم  زمینه  می دهیم. چه در 
خاصی  بودجه های  هستند،  نازا  که  افرادی  اینکه 
سقط های  زمینه  در  چه  و  دهیم  قرار  برایشان 
تا جایی که برعهده ما  انجام می شود،  نابجایی که 

است، با قدرت انجام می دهیم.
اکنون حدود ۱۰۰ میلیون دلار پول ارزی داریم

عین اللهی همچنین درباره تعیین تکلیف یک 
میلیارد یورویی که قرار بود از صندوق توسعه ملی 
وضعیت  و  گیرد  قرار  بهداشت  وزارت  اختیار  در 
زیاد  مقدار  با  گفت:  بهداشت،  وزارت  ارزی  ذخایر 
رفته  ارزمان  زیاد  میزان  کردیم،  وارد  که  واکسنی 
ارزی  پول  دلار  میلیون   ۱۰۰ حدود  اکنون  است. 
بیشتر نداریم. از گذشته خبر ندارم اما اکنون اینقدر 
است. البته دنبال تامین مباحث ارزی در کمیسیون 

اقتصادی هستیم.

رئیس پلیس راهور از افزایش ۱۲ درصدی تخلفات رانندگی در ۷ 
ماه امسال خبر داد و گفت: نزدیک به ۴۵۰ میلیارد تومان بابت نقض 
تمام محدودیت ها، قرنطینه ها و تردد شبانه در ایام کرونا به حساب 

دولت واریز شده و اصلًا به پلیس تعلق پیدا نکرد. 
سردار سیدکمال هادیانفر رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی ناجا 
گفت: پلیس راهور همواره ۴ مأموریت اصلی دارد؛ مدیریت ترافیک، 
تسهیل در عبور و مرور با رویکرد ارتقای ایمنی در ترافیک، کاهش 
رفتار  صحیح  آموزش  و  اطلاع رسانی  و  ترافیکی  سوانح  و  تصادفات 

ترافیکی این ۴ مأموریت هستند.
او افزود: ۶ هزار و ۲۰۰ تیم و واحد گشتی با هزار و ۴۹۱ واحد 
و  نظارتی  دوربین  هزار   ۵ از  بیش  هستیم،  خدمت  حال  در  سیار 

کنترلی مسائل ترافیکی را در اختیار پلیس می گذارند.
در  درصد   ۳۳ راه  وزارت  قانون،  اساس  بر  داد:  ادامه  هادیانفر 
حوادث ترافیکی نقش دارد و همچنین پلیس راهور ۱۹ درصد، وزارت 
صمت ۱۵ درصد، صداوسیما ۱۲ درصد، وزارت بهداشت ۱۱ و وزارت 
این  در  درصد   ۱۰ دارد  برعهده  را  شهرداری ها  مسئولیت  که  کشور 

حوزه نقش دارند.
رئیس پلیس راهور گفت: روزانه ۴۵ تا ۶۰ نفر در شرایط متفاوت 
در تصادفات جان خود را از دست می دهند و به ازای هر جان باخته 

۱۵ تا ۲۰ نفر مجروح یا جانباز می شوند.
کاهش  فقره  هزار  به ۴۹۹  تصادفات  سال ۹۹  در  کرد:  بیان  او 
کرده ایم؛  تجربه  را  کشور  در  تصادف  فقره  هزار   ۵۳۳ سالانه  یافت، 
همچنین در سال ۹۹ تعداد جانباختگان به ۱۵ هزار و ۳۹۶ نفر کاهش 

پیدا کرد.
کاهش ۱۲ هزار نفری جان باختگان تصادفات در ۱۵ سال گذشته

هادیانفر گفت: به طور متوسط در ۱۵ سال گذشته، ۱۹ هزار و 
۵۴۱ نفر در تصادفات جان خود را از دست دادند. یعنی در بازه سال 

۸۵ تا سال ۹۹ تعداد ۱۲ هزار و ۱۰۱ نفر کاهش داشته ایم.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی افزود: از سال ۸۵ تقریباً ۲۵۶ 
هزار مجروح در تصادفات داشته ایم که در سال ۹۹ این عدد به ۲۷۶ هزار 
مجروح رسید. متأسفانه تقریباً ۱۵ تا ۲۰ درصد این افراد )مجروحین 

تصادفات( یا معلول، یا قطع نخاع یا قادر به حرکت نیستند.
هادیانفر بیان کرد: در سال ۸۵ به ازای هر صد هزار نفر جمعیت 
متأسفانه ۳۹ نفر فوتی در تصادفات داشتیم که در سال ۹۹ به ازای 

هر صد هزار نفر این عدد به ۱۸.۳ نفر رسید.
او گفت: نزدیک به ۳۷ میلیون وسیله نقلیه در کشور داریم که 
در سال ۸۵ به ازای هر ۱۰ هزار وسیله ۱۹.۵ نفر جان خود را از دست 
دادند که در سال ۹۹ این عدد به ۴.۲ نفر کاهش داشته است. کاهش 
۱۵.۳ نفر در طول این ۱۵ سال را داشته ایم که معادل ۳۶۴ درصد و 
در خصوص برنامه ششم توسعه ۱.۵ نفر کاهش معادل ۳۵ درصد را 
داشته ایم. اگر همدلی دولت را داشته باشیم، می توانیم شرایط خوبی 

را در کاهش تصادفات داشته باشیم.
به ازای هر ایرانی ۲ خودرو داریم

رئیس پلیس راهور اظهار کرد: می توان گفت به ازای هر ۲ ایرانی 

ایربگ  اگر  تصادفات  در  کردم  اعلام  همکاران  به  داریم،  خودرو  یک 
را  خودروسازان  باشد حتماً  نکرده  یا عمل  باشد  نشده  باز  خودرویی 

مقصر بدانند.
هادیانفر گفت: ۶۴۵ هزار و ۶۳۱ تصادف خسارتی در ۷ ماه سال 
۹۹ داشتیم که امسال به ۷۱۳ هزار و ۱۴۸ رسیده ایم یعنی ۶۷ هزار 

و ۵۱۷ عدد افزایش داشته ایم.
او ادامه داد: در واقع ۸ هزار و ۲۱۶ فقره تصادف فوتی در سال 

۹۹ به ۸ هزار و ۲۱۵ فقره در امسال رسیده است.
نقطه   ۲۰۰ و  هزار   ۵ مجموع  در  افزود:  راهور  پلیس  رئیس 
حادثه خیز داریم که حدود ۳ هزار نقطه آن در جاده ها هستند و ۴۴ 
درصد تصادفات در همین نقاط حادثه خیز رخ می دهد و در ۱۵ سال 
گذشته علیرغم تاکیدات پلیس راهور هیچ کار مفیدی در این زمینه 

رخ نداده است.
افزایش ۹.۵ درصدی جان باختگان تصادفات در ۶ ماه نخست امسال

هادیانفر گفت: بر اساس آمار پزشکی قانونی در ۶ ماه سال ۹۹ 
تعداد ۷ هزار و ۸۹۲ فوتی داشته ایم که در سال ۱۴۰۰ این عدد به 
۸ هزار و ۶۴۴ نفر رسیده است، ۷۵۲ نفر افزایش یعنی ۹.۵ درصد 

افزایش داشته ایم.
رئیس پلیس راهنمایی و رانندگی افزود: ۱۴۶ هزار و ۶۱۰ نفر 
مجروح در سال ۹۹ داشتیم که در سال ۱۴۰۰ این عدد به ۱۵۹ هزار 
و ۹۲۴ نفر رسیده است، در واقع ۱۳ هزار نفر )۹.۱ درصد( افزایش در 

این زمینه داشته ایم.
او بیان کرد: دولت دوازدهم لطف کمتری نسبت به تصادفات و 
امیدواریم دولت سیزدهم  این حوزه داشت.  برطرف کردن مشکلات 

این گونه نباشد.
با  ترافیک  عالی  شورای  دهم  و  نهم  دولت  در  گفت:  هادیانفر 
دوازدهم  و  یازدهم  دولت  در  اما  شد،  برگزار  رئیس جمهوری  حضور 

اصلًا این جلسه با حضور رئیس جمهوری برگزار نشد.
کل  از  درصد   ۲۷ کرد:  خاطرنشان  ناجا  راهور  پلیس  رئیس 

تصادفات مربوط به واژگونی هاست.
بیشترین و کمترین تصادفات فوتی در کدام استان هاست؟

و  سیستان  استان های  در  فوتی  تصادفات  بیشترین  افزود:  او 
رخ  کرمان  و  رضوی  خراسان  شرقی،  آذربایجان  فارس،  بلوچستان، 

می دهد.
قم،  استان های  در  هم  فوتی  تصادفات  کمترین  گفت:  هادیانفر 

سمنان، مازندران، اردبیل و لرستان رخ می دهد.
رئیس پلیس راهور توضیح داد: ریالی از جریمه ها به پرسنل ناجا 
تعلق نمی گیرد، طبق ماده ۲۳ قانون جرائم راهنمایی و رانندگی، ۲۰ 
پلیس  به  تعلق می گیرد. ۱۵ درصد  پلیس  به  از محل جرائم  درصد 
گفتند برای تامین تجهیزات و مدیریت ترافیک و ۵ درصد هم برای 

فرهنگسازی و کاهش تصادفات است.
چند درصد از جرایم رانندگی به حساب دستگاه های مختلف 

واریز شده است؟
به  از محل وصول جرایم ۵ هزار میلیارد  او گفت: در سال ۹۲ 

این  واریز شده است، ۵۳ درصد  ناجا  نه شماره حساب  خزانه دولت 
پول به دستگاه ها برگشته است، اما بعد از آن رو به کاهش رفته است. 
یعنی در سال ۹۳ این عدد به ۴۳ درصد و در سال ۹۴ به ۱۷ درصد، 
در سال ۹۵ به ۳۳ درصد، در سال ۹۶ به ۱۵ درصد، در سال ۹۷ به 

۱۱ درصد و در ۹۸ به ۱۱ درصد رسیده است.
هزار   ۳۲۹ و  هزار   ۱۰۴ و  میلیون   ۳ داد:  ادامه  هادیانفر 
شماره گذاری در ۷ ماه اول امسال داشته ایم که ۱.۴ افزایش نسبت به 
سال ۹۹ داشته ایم که از این تعداد حدود ۲ میلیون نقل و انتقال و 

۵۸۰ هزار نوشماره بوده است.
جریمه ۶۸ میلیون وسیله نقلیه از ابتدای سال

میلیون   ۶۸ امسال  افزود:  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رئیس 
وسیله جریمه شدند که در واقع ۱۲ درصد افزایش تخلفات رانندگی 

را در ۷ ماه امسال داشته ایم.
واریز ۴۵۰ میلیارد تومان جریمه به حساب دولت در دوران 

کرونا
هادیانفر بیان کرد: سه بار با وزارت کشور مکاتبه کردیم و گفتیم 
که تردد شبانه در این مقطع اثرگذار نیست و خواستیم لغو شود، اما 
استدلال این است که کشته های کرونا به زیر ۱۰۰ نفر برسد، نزدیک 
و  قرنطینه ها  محدودیت ها،  تمام  نقض  بابت  تومان  میلیارد   ۴۵۰ به 
تردد شبانه در ایام کرونا به حساب دولت واریز شده و اصلًا به پلیس 

تعلق پیدا نکرد.
او گفت: ۵۵۴ هزار و ۹۰۹ دستگاه خودرو در شهرها و ۳۱۶ هزار 
در جاده ها یعنی در مجموع ۸۷۱ هزار خودرو را در ۷ ماه امسال به 

دلیل شیشه دودی جریمه کردیم.
در  تردد  افزایش  درصد   ۸ ناجا،  راهور  پلیس  رئیس  گفته  به 

جاده ها نسبت به سال ۹۹ داشته ایم.
وی افزود: تا پایان ۱۴۰۰ تمام دو برابری جریمه ها به رقم اصلی 
سریع تر  هرچه  جرایمشان  پرداخت  برای  رانندگان  و  است  برگشته 

اقدام و از این موقعیت استفاده کنند.
هادیانفر گفت: خودروهایی که بیش از یک میلیون تومان جریمه 
توقیف  زده ایم  پیامک  برایشان  بار  دو  این که  دلیل  به  باشند  داشته 
می شوند. البته اگر خانواده همراهشان باشد مدارک اخذ و بعد از اتمام 

سفر خودرو توقیف می شود.

توضیحات زاکانی درباره خبر اهدای ۲ قطار 
به قمی ها

 قطارها امانی است
اخباری  انتشار  خصوص  در  تهران  شهردار 
از سوی شهرداری  بر اهدای دو رام قطار  مبنی 

تهران به قمی ها واکنش نشان داد.
علیرضا زاکانی در حاشیه مراسم رونمایی از 
اتوبوس در پاسخ به سوالی مبنی  ۱۱۰ دستگاه 
به تعهدات خود در حوزه مترو  این که دولت  بر 
چه زمانی عمل می کند، گفت: آنچه که مشهود و 
قابل افتخار است این  است که دولت در راستای 
و  مستقیم  طور  به  خدماتش  سطح  بالابردن 

غیرمستقیم عمل می کند.
عقب  این که  بیان  با  تهران  شهردار 
حوزه  در  گذشته  سال های  در  ماندگی هایی 
اتوبوس و مترو به وجود آمده که می بینید دولت 
در راستای جبران آن در بخش اتوبوسرانی تلاش 
اظهار کرد: در مورد مترو که مورد  کرده است، 
تکرار  انتخاب  این  قطعا  نیز  است  شما  سوال 

می شود.
زاکانی با بیان این که ما امروز با فرسودگی 
بسیار سنگینی در بحث حمل و نقل عمومی به 
کرد:  تصریح  هستیم،  مواجه  اتوبوس  خصوص 
تهران تنها ۲۲۲۰ اتوبوس در مدار خدمت دارد 

که در ۲۱۰ خط ارائه خدمت می کند.
وی با بیان این که یک ماه و نیم قبل قرارداد 
خرید ۱۷۵ دستگاه اتوبوس منعقد شد که امروز 
تا  و  شد  مدار  وارد  اتوبوس   ۱۱۰ اول  فاز  در 
هفته های آینده ۶۵ اتوبوس دیگر وارد می شود، 
اظهار کرد: وزیر کشور قول داده ۱۲۰۰ اتوبوس 
از محل تهاتر نفت به تهران بدهد و تعهداتش در 
زمینه  اورهال را نیز به ۲۰۰۰ دستگاه افزایش داد 

که امکان خوبی است.
شهردار تهران با بیان این که ۷۰۰ دستگاه 
اتوبوس نیز متوقف شده اند، گفت: با همکاری های 
انجام گرفته مخازن سوخت این اتوبوس ها تامین 
وارد  آینده  هفته های  اتوبوس طی  و ۳۰۰  شده 
دستگاه   ۴۰۰ میان  این  در  اما  می شود  ناوگان 

علاوه بر نصب مخزن نیاز به بازسازی دارند.
وی با بیان این که به دنبال آن هستیم که به 
روزهای اوج برسیم، اظهار کرد: همزمان به سمت 
به کارگیری  اتوبوس های برقی می رویم تا تهران 

را به سمت شهر پاک سوق دهیم.
زاکانی در پاسخ به سوالی مبنی بر وعده اش 
به قمی ها برای اهدای دو رام قطار تصریح کرد: 
در  کلانشهرها  سایر  با  همکاری  راستای  در  ما 
و  می کنیم  فعالیت  کلانشهرها  دبیرخانه  قالب 
قرار شد این دو رام قطار به صورت امانی برای 
تست گرم در اختیار قم قرار گیرد، چرا که اگر 
بحث واگذاری بود نیاز به مجوز شورا هستیم. اما 
در قالب دبیرخانه کلانشهرها با سایر کلانشهرها 
حمل  معاون  تازگی  به  و  می کنیم  همکاری 
چنین  نیز  البرز  استان  که  کرده  عنوان  نقل  و 
درخواستی داشته و به او گفته ام که از کمک به 
سایر کلانشهرها دریغ نمی کنیم، اما این دو رام 
قطار به صورت امانی به قم داده می شود و مجددا 

به تهران برمی گردد.

معاون استاندار تهران تاکید کرد:
لزوم تولید ۳۰ درصد مرغ مصرفی در 

استان تهران
استاندار  اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
های  مگافارم  ایجاد  سمت  به  باید  گفت:  تهران 
مرغ  درصد   ۳۰ نهایت  در  تا  برویم  مرغ  تولید 

استان تامین شود.
حشمت الله عسگری در جلسه تنظیم بازار 
عامل  غیر  پدافند  شرایط  گفت:  تهران  استان 
تولیدی را در  تا ۳۰ درصد مرغ  ایجاد می کند 

استان داشته باشیم و مدیریت کنیم.
وی ادامه داد: شرایط اقلیمی، وضعیت تمام 
شده برای توجیه پذیری تولید مرغ در استان را 
دشوار کرده است و دوره هایی که مرغ زیر قیمت 
از  بالاتر  از دوره هایی که  تمام شده عرضه شده 
در  و  بوده  بیشتر  ارائه شده،  عرضه شده  قیمت 

اکثر دوره ها زیان ده بوده اند.
بخش  در  تولید  کرد:  تاکید  عسگری 
کشاورزی منفصل است و کسی می تواند موفق 
باشد که شبکه تامین نهاده و توزیع داشته باشد، 

چراکه دنیا به سمت شبکه سازی رفته است.
بایستی  تهران  استان  در  افزود:  عسگری 
برای  و  شود  شناسایی  خالی  ظرفیت های 
درجه  در  شود  ایجاد  انگیزه  تولیدکنندگان 
های  مگافارم  سمت  به  باید  باشد  نیاز  اگر  دوم 
تا  برویم  مرغ  تولید  مقیاس(  بزرگ  )واحدهای 
در نهایت ۳۰ درصد مرغ استان تامین شود. در 
خود  در  استان  نیاز  درصد   ۵۰ تخم مرغ  زمینه 
استان تامین شود و مشکلی در این زمینه نداریم.

ساخت ۱۳۵ هزار کلاس درس توسط خیرین
مشارکت های  توسعه  و  برنامه ریزی  معاون 
سازمان نوسازی، توسعه و تجهیز مدارس کشور 
با اشاره به ساخت ۱۳۵ هزار کلاس درس توسط 
سال  کرد:  اظهار  گذشته  سال های  طی  خیرین 
اقتصادی ۳۰۰۰  نوسانات  با وجود همه  گذشته 

میلیارد تومان از سوی خیرین به ما کمک شد.
بیست وسومین  در  مهاجرانی  فاطمه 
بیان  با  کشور  مدرسه ساز  خیرین  جشنواره 
باقی  انچه  و  می آیند  و  می روند  انسان ها  اینکه 
می ماند کار نیکوست اظهار کرد: خیرین  فارغ 
فقط  مسائل،  دیگر  و  سیاسی  نگاه  هرگونه  از 
دل  اندیشند.  می  کشور  این  فرزندان  آینده  به 
لطف  به  را  آن  که  است  آیینه  مانند  خیرین 
برنامه ریزی  معاون  اند.  آورده  دست  به  بخشش 
نوسازی، توسعه  و توسعه مشارکت های سازمان 
خیرین  اینکه  بیان  کشوربا  مدارس  تجهیز  و 
عاشقی و تپیدن دل برای فرزندان این کشور را 
کلاس  هزار   ۱۳۵ ساخت  گفت:  اند  کرده  معنا 
درس طی سال های گذشته شوخی نیست. سال 
اقتصادی ۳۰۰۰  نوسانات  با وجود همه  گذشته 
میلیارد تومان از سوی خیرین به ما کمک شد. 
مهاجرانی افزود: هرچند این عدد ۳۰۰۰ میلیارد 
تومان یادآور واقعه ناخوشایندی برای ماست، اما 
ایرانیان  اعتماد  به  نفر  یک  اگر  نکنیم  فراموش 
لطمه می زند، خیرین ذره ذره آن را برمی گردانند.

با وجود بیشترین میزان بارش در شمیران
جریان آب در انهار و مسیل های شمال 

تهران روان بود
شبکه جمع آوری آب های سطحی در معابر 
شهری شمال تهران با توجه به بالاترین میزان بارش 

های اخیر ، با اتخاذ تمهیدات اجرایی، روان بود.
معاون  خدامی  افشین  امتیاز؛  گزارش  به 
این  شهرداري  زیست  محیط  و  شهری  خدمات 
منطقه با اعلام مطلب فوق اظهار داشت: با توجه به 
بارش نزولات آسمانی در چند روز اخیر و گزارش 
سازمان هواشناسی مبنی بر  بالاترین میزان بارش 
استان تهران در شمیران، با اتخاذ تمهیدات اجرایی 
نسبت به لایروبی مسیل ها و انهار در طول سال،  
شبکه جمع آوری آب های سطحی در معابر شهری 
شمال تهران روان بود و آبگرفتگی ناشی از عدم 
لایروبی و عمرانی وجود نداشت. این مقام مسئول 
موقعیت جغرافیایی منطقه و شیب و زاویه معابر، 
قرار گرفتن درختان در انهار و میزان بارش و عدم 
کشش نهرها به دلیل سرعت جریان آب را  عمده 
گفت:  و  دانست  انهار  از  آب  خروج  دلایل  ترین 
نزولات آسمانی،  و  باران  بارش  به میزان  توجه  با 
نیروهای انسانی به صورت آماده باش شیفت بندی 
آماده خدمات رسانی  و در ۲۴ ساعت شبانه روز 
بودند. خدامی افزود: این نیروها با استقرار در نقاط 
حساس، آبگیر و پر تردد شمال تهران نسبت به 
موارد  کنترل  زنی،  گشت  معابر،  مستمر  پایش 
آبگرفتگی و هدایت آب های سطحی به کانال ها 

و انهار اقدام می کردند.

قطار پویش » دوشنبه های ورزش و کار« به 
شرکت داروسازی فارماشیمی در منطقه ۲۱ رسید

معاون  ورزش،  سازمان  مدیران  حضور  با 
فرهنگی و اجتماعی و مدیران ورزشی منطقه ۲۱ 
و مدیران و کارکنان شرکت داروسازی فارماشیمی، 
پویش »دوشنبه های ورزش و کار« در این شرکت 

برگزار شد.
معاون  بیگی  مصطفی  امتیاز،  گزارش  به 
به  اشاره  با  این منطقه  امور اجتماعی و فرهنگی 
برپایی پویش »دوشنبه های ورزش و کار« با هدف 
ارتقای سطح نشاط و بهره وری سازمانی در میان 
کارکنان و کارگران کارخانجات مستقر در محدوده 
منطقه۲۱ گفت: پویش دوشنبه های ورزش و کار، 
نزدیک به دو سال در حال برگزاریست و پس از 
شیوع ویروس کرونا تلاش شد به صورت محدودتر 
و در قالب گروه های جمعیتی کوچک تر ادامه یابد. 
وی ادامه داد: در منطقه۲۱ با توجه به بافت غالباً 
جمعیت  دارد،  وجود  که  ای  کارگاهی  و  صنعتی 
منطقه  این  به  کار  انجام  برای  که  فراوان  شناور 
وارد می شوند، نیاز مبرم به فعالیت بدنی و داشتن 
کنار  در  منطقه  این  ورزش  اداره  و  دارند  تحرک 
سازمان ورزش و تندرستی شهرداری تهران و هیات 
کارگری استان تهران وارد عمل شده است تا این 
مهم را به انجام برساند. بیگی همچنین یادآور شد: 
در پویش دوشنبه ورزش و کار امروز حدود ۶۰ نفر 
از مدیران و کارکنان شرکت داروسازی فارماشیمی 
حضور فعال و موثری در انجام فعالیت های بدنی 
این برنامه ورزش-محور داشتند.لازم به ذکر است؛ 
در پویش دوشنبه ورزش و کار منطقه۲۱، معاون 
تهران،  شهرداری  ورزش  سازمان  آقایان  ورزش 
معاون اجتماعی منطقه۲۱، مسئول ورزش همگانی 
سازمان ورزش، رئیس ورزش های همگانی هیات 
کارگری استان تهران و مدیران و کارکنان شرکت 

داروسازی فارماشیمی حاضر بودند.

برگزاری نخستین دیدار مردمی 
شهردار جدید منطقه ۱۵

نخستین جلسه ملاقات مردمی سید مهدی 
صباغ به عنوان شهردار منطقه ۱۵ صبح امروز با 

حضور شهروندان برگزار شد.
مردمی  ملاقات  جلسه  امتیاز،  گزارش  به   
شهرداری منطقه با حضور سید مهدی صباغ برگزار 
شد و در آن شهردار منطقه به مشکلات شهروندان 
حاضر رسیدگی کرد.  شهردار منطقه در این جلسه 
در  رجوع  ارباب  تکریم  نقش  اهمیت  بر  تاکید  با 
رضایتمندی شهروندان گفت: پاسخگویی مناسب به 
درخواستهای شهروندان از مصادیق تکریم آنهاست 
که در زمان مراجعه و حضور آنها در منطقه انجام 
میشود و امیدوارم با تلاش همکارانم در این دوره 
مدیریت شهری شاهد بهبود وضعیت تکریم ارباب 
افزاید؛  این گزارش می  باشیم.  ارتقاء آن  رجوع و 
جلسه ملاقات مردمی این دوشنبه منطقه ۱۵ طبق 
دستور العمل های بهداشتی و رعایت فاصله گذاری 
اجتماعی به صورت حضوری به اجرا درآمد و در آن 
معاون معماری و شهرسازی، روسای ادارات املاک، 
شهردار  و  ساماندهی  حراست،  حقوقی،  بازرسی، 
ناحیه ۲ حاضر بودند و به درخواست های شهروندان 
در خصوص تعیین تکلیف املاک، درخواست نصب 

کیوسک و موضوع پایان کار پاسخ گفته شد.

ایمن سازی ترافیکی بزرگراه های  
منطقه ۱۹

مواصلاتی  های  بزرگراه  در  تردد  امنیت 
با تعویض و نصب تجهیزات  محدوده منطقه ۱۹ 

ترافیکی افزایش یافت.
به گزارش امتیاز، علی توکلی شهردار منطقه 
با اشاره به نظارت های مستمر بر بزرگراه ها و معابر 
اصلی منطقه در راستای نگهداشت و ایمن سازی آن 
ها گفت: در همین راستا طی فعالیت های ترافیکی 
اخیر، علاوه بر تعویض گاردریل های فرسوده، ۱۵۰ 
مانع استوانه ای، ۱۵ کاشن تانک، ۲۰ بشکه ترافیکی، 
۱۲۰ تابلوی خطرنما و ۲۰ تابلوی شورون در بزرگراه 
های آزادگان، شهید کاظمی، شهید هاشمی، شهید 
همچنین  شد.  نصب  و...  عسگر  علامه  تندگویان، 
ضمن اجرای خط کشی سرعت گیرهای آسفالتی 
در ۷ مقطع، ۶ مقطع بلوک عابر پیاده در معابری 
همچون سه راه باغبانی، خیابان های آموزگار، صمدی 
و ... خط کشی شدند. این مسئول در ادامه به ایمن 
سازی و نصب علائم هشداردهنده در محدوده سه راه 
باقرشهر اشاره کرد و افزود: با توجه به اجرای فعالیت 
باقرشهر،  غیرهمسطح  پل  بازگشایی  عمرانی  های 
ورودی این معبر با جانمایی و نصب تابلوهای خطرنما، 
سرعتگیرهای پلاستیکی، نصب موانع استوانه ای و 
تابلوهای شورن به منظور تردد ایمن تر خودروها و 

جلوگیری از سوانح احتمالی ایمن سازی شد. 
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